

哥林多前书八1-13

国际释经应用系列《哥林多前书》：提出问题和解决方法：以爱心来平衡知识

导师们阅读页面：181-191页

1. 请问1、7、10、11节的“知识”是什么？（参阅4-6节）保罗为什么在第2节说：“如果有人自以为知道些甚么，那么，他应该知道的，他还是不知道。”
2. 第1节说：“唯有爱心能造就人。”请分享你个人因知识被造就或被伤害，或者以知识造就或伤害人的经验。
3. 你在生活中有祭过偶像的食物的课题吗？你用什么原则处理？保罗的原则是“如果食物使我的弟兄跌倒，我就永远不再吃肉，免得使我的弟兄跌倒了。”（13节）你认为保罗如此坚决的原因是什么？

Passage: 1 Corinthians 8:1-13

TNIVAC coverage: Introduction to the Problem and the Solution: Tempering Knowledge With Love

Reading for teachers: pg. 159-167

1. What is ‘knowledge’ in v. 1,7,10,11? (Read v. 4-6). What does Paul mean when he says in v. 2, ‘Those who think they know something did not yet know as they ought to know’?
2. V.1 states that ‘(only) love builds up.’ Share your experience of how you have been built up or hurt by knowledge, or how you have done that to others.
3. Have you ever faced issues pertaining to food sacrificed to idols? What principles do you follow in this area? Paul’s principle is ‘if what I eat causes my brother or sister to fall into sin, I will never eat meat again, so that I will not cause them to fall.’ (v.13) Why do you think Paul was so adamant?